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宝清县晋程农副产品有限公司生产成本控制

问题研究 

摘    要
在促进全球经济一体化的同时，我国为中小企业还提供了新的机会和更广泛

的贸易平台。我国的中小企业在市场经济中广泛采用传统的生产成本核算制度，

对企业发展有重大的影响。所以加强生产成本控制研究，进一步改进公司生产成

本核算是我国中小企业必须解决的一个问题。文章以宝清县晋程农副产品有限公

司为例进行研究，对宝清县晋程农副产品有限公司对生产成本核算过程中的主要

问题进行了研究和分析，并提出了解决问题的措施，主要目标是为不断提高企业

成本核算的水平和提高企业的总体竞争力。
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Abstract
At the same time of promoting global economic integration,China also provides 

new opportunities and a broader trade platform for the medium-sized and the small 

enterprises.Our small and medium-sized enterprises widely use the traditional 

production cost accounting system in the market economy,which has a significant 

impact on the development of enterprises.Therefore,to strengthen the research of 

production cost control and further improve the company’s production cost 

accounting is a problem that our small and medium-sized enterprises must 

solve.Taking Jincheng agricultural and sideline products So.,Ltd. of Baoqing 

Country,and puts forward measures to solve the problems.The main goal is to 

continuously improve the level of enterprise cost accounting and improve the overall 

competitiveness of enterprises. 
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